
REFERAT                Grundejerforeningen Lottesminde          14.02.2024 

Emne: 5.bestyrelsesmøde i perioden maj 2023- maj 2024. 
 
Formål med mødet: vedtage forslag til budget 2024, hvad vil vi prioritere, 
oversvømmelser, fiskeri, årshjul m.v. 

Dato: tirsdag 6. februar 2023 

Tid: KL. 19.00 – 21.00 

Sted: Aggebogårdsvej 20 hos Kim 

Forbered: ꩠꨶꩢꩣꩤꩡ 

Medbring: dagsordenen 

Mødedeltagere:  
Kim Engstrøm, formand 
Karin Kjems, næst f.m. 
Mette Petterson, afbud 
Janni Kjær, afbud 
Bitten Weis 
Mette Høedholt 
Dorthe Nielsen 
 
Marianne Jakobsen, suppleant 

 

Dagsorden:  Delmål:  
 

1. Godkende dagsordenen 
 
2. Meddelelser fra formanden, 
næstformand  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. Budget 2024 drøftes 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 ok 
 
Ebbe Scharff har trukket sig fra bestyrelsen af 
helbredsmæssige grunde, og Dorthe Nielsen 
træder ind i bestyrelsen som ordinært medlem. 
 
Sø 2: Vi har nu en aftale med kommunens 
naturmedarbejder om vores ansøgning om, at 
foretage miljøforbedrende tiltag i Sø 2. Vi håber at 
have et svar inden Generalforsamlingen maj.  
 
Helårsprojektet: Vi arbejder stadig på at få politisk 
kontakt til By-, Plan og Trafikudvalget/Byrådet. 
 
Vi vil fastsætte et minimumsantal for 
græsslåninger og lave forsøgsslåning på det store 
græsareal mellem skovbrynet mod øst og området 
ved Sivsangervej og Rørsangervej. 
Vi vil arbejde med projekter så vi mindsker 
risikoen for oversvømmelser. 
Vi vil prioritere 2 årlige arbejdsdage, men undgår 
ikke at sætte penge af til fældning af træer m.m.  
Vi vil redde broen i Sø 3.  
Til debat, om vi skal foreslå at hæve kontingentet, 
så vi er bedre rustet økonomisk til at gennemføre 
projekter, der mindsker risikoen for 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
4. Oversvømmelser og 
faskiner 
 
 
 
 
 
 
 
5. Næste generalforsamling 
 
5. Næste møde 
 
6. Eventuelt  
 

oversvømmelser, sikre kvaliteten af vores veje, 
miljøet i Sø 2 m.m.? 
 
Det endelige budget med bestyrelsens 
underskrifter vil foreligge inden 
Generalforsamlingen i maj.  
 
Ved kraftige regnskyl har vi et problem med 
gentagende oversvømmelser på Sivsangervej. Vi 
har søgt kommunen om tilladelse til at grave 
faskiner ned i rabatten, hvilket kommunen har 
afvist med henvisning til, at der ligger rør og 
ledninger i rabatten på begge sider af vejen.  
Vi har derfor sendt ny ansøgning til kommunen om 
at få tilladelse til eventuelt at etablere regnbede 
på Sivsangervej i rabatten ved nr. 17, 47 & 49.  
 
Bliver afholdt 16. maj 2024 
 
Onsdag 10. april 2024 
 
 
.  

 
 


